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Aan Agendacommissie 
Van Griffier - burgemeester 
Onderwerp Thema-avonden - planning commissies 
Datum 18-9-2017 
 
 
Tijdens de agendacommissie in augustus is gesproken over diverse onderwerpen die in aanmerking 
komen voor behandeling in een thema-avond. De agendacommissie heeft burgemeester en griffier 
gevraagd een concreet voorstel te doen voor invulling van deze onderwerpen op de agenda. (Zie in 
de bijlage een toelichting op de diverse onderwerpen). 
Aan het lijstje kunnen nog worden toegevoegd de proeftuin Omgevingswet en het burgerinitiatief 
Kleine Kavels (indieners burgerinitiatief willen graag met de raad in gesprek n.a.v. raadsinformatie in 
antwoord op hun verzoek). 
 
Voorstel: 
9 oktober:  thema-avond: Gôolse Democratie 
10 oktober: commissies Welzijn en AZ: bij de commissies ook de begroting agenderen. Bij de 
commissie Welzijn zouden we aanvullend óf de statushouders óf eenzaamheid als onderwerp 
kunnen agenderen. 
11 oktober: commissie Ruimte: op de agenda naast de begroting gesprek over duurzaamheid én 
gesprek over burgerinitiatief Kleine Kavels (in plaats van brede commissie over begroting op deze 
avond) 
12 oktober: extra avond over Proeftuin Omgevingswet 
 
Voor Social Media  zou bij voldoende behoefte een extra avond gepland kunnen worden in de week 
na de herfstvakantie (week van 23 oktober). Op deze wijze zou ook een moment gezocht kunnen 
worden voor het onderwerp "Informatieveiligheid" 
Het is nog de vraag of er (voldoende) bespreekpunten zijn voor de raadsvergadering van 31 oktober 
(is het bijvoorbeeld de bedoeling dat de raad moet besluiten over de proeftuin omgevingswet?). Als 
er geen bespreekpunten zijn, dan kan deze avond ook benut worden voor andere doeleinden. 
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• Vervolg Gôolse democratie 
Op 15 mei is een eerste thema-avond over de Gôolse democratie gehouden. Hier is aandacht 
besteed aan onder andere kijken met "de democratische bril" en waarderend luisteren.  
Op basis hiervan zijn de raadsleden in koppels in gesprek gegaan met een aantal initiatieven. 
Door onze stagiaire Morsal Noorzy is een stagerapport geschreven over het kijken vanuit "de 
democratische bril" naar bruikbare instrumenten voor een beter samenspel tussen 
gemeenteraad en samenleving.  
Onze evaluaties van vergaderingen en de experimenten die wij hier doen leveren ook veel ideeën 
op voor verbetering van werkwijzen.  
Op 9 oktober vindt  een thema-avond plaats (m.m.v. Marije van den Berg) om concrete 
vervolgafspraken te maken over de verdere vormgeving van onze Gôolse democratie. 

 
• Windenergie en zonnepanelen  
Op dit moment zijn er veel ontwikkelingen te voorzien in de realisatie van duurzame energie. De 
ontwikkelingen hebben echter gevolgen voor de beleidskaders die door de raad zijn gesteld (o.a. 
bestemmingsplannen). Graag wil het college het gesprek aan om de volgende vragen te 
beantwoorden: 
• Willen we in Goirle zonneweides en/of windmolens toestaan?  
En zo ja:  
• Van welk formaat mogen de windturbines/zonneweides zijn? 
• Hoeveel zonneweides en/of windturbines in Goirle? 
• Waar mogen windturbines/zonneweides worden geplaatst? sparren over de te maken 
beleidskeuzes, die tot een beleidsvisie moeten leiden. 
 
• Training Social Media 
Het college heeft een visie op Social Media vastgesteld. De gemeente gaat veel actiever worden 
op Social Media. Ook voor raads- en commissieleden is het belangrijk om te weten hoe dit gaat 
werken, hoe de raad dit kan ondersteunen en hoe vanuit de rol van de raad gebruik gemaakt kan 
worden  van Social Media. Ook zijn Social Media ook belangrijk om langs die weg te werken aan 
opkomstbevordering bij de gemeenteraadsverkiezingen.  
 
• Informatieveiligheid en privacy 
Aan de raad (januari via presentatie in AZ en juni via raadsinformatie) is toegezegd meer 
informatie te geven over informatieveiligheid en privacy. Beide onderwerpen zijn 'hot' en 
veelvuldig (negatief) in de media en dus ook bijzonder interessant voor raadsleden. Daarnaast 
wordt zoals bekend hard gewerkt om te zorgen dat de gemeente aan alle eisen wettelijke 
voldoet. 
Belangrijk onderdeel is de persoonlijke bewustwording over privacy en informatieveiligheid.  Dat 
is niet alleen belangrijk in de functie van raadslid, maar ook privé en eventueel op het werk. 
Welke risico's loop je? Wat kun je doen om die risico's te voorkomen of te beperken?  
Een datum moet nog gevonden worden 
 
• Ontwikkelingen statushouders 
Vanuit de werkgroep statushouders is het verzoek gekomen om met de raad of de commissie 
Welzijn in gesprek te gaan over de knelpunten en uitdagingen waar zij tegen aanlopen. 
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Gelet op de ontwikkelingen rond vluchtelingen is dit zeker een actueel en zinvol onderwerp om 
bij stil te staan. 
Dit zou kunnen worden toegevoegd aan de commissie Welzijn op 10 oktober? (Wellicht kiezen 
tussen "eenzaamheid" en "statushouders") 
 
• Eenzaamheid 
De Werkgroep Transformatie Sociaal Domein heeft besloten om de komende periode met name 
extra aandacht te geven aan het onderwerp "eenzaamheid".  Mieke Mes (lid participatieraad en 
deskundige op dit gebied). In Goirle geeft 37% (8500 mensen) aan dat zij een hoge 
emotionele/sociale eenzaamheidsscore hebben (onderzoek van de GGD-en uit 2012 - bron: 
WSJG).   
Dit zou kunnen worden toegevoegd aan de commissie Welzijn op 10 oktober? (Wellicht kiezen 
met tussen "eenzaamheid" en "statushouders) 

  
 
 


